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Abstract (en)
A unit (5) extracts wood chips, fibers or other similar material (2) from a bunker (3). The material is scattered onto a conveyor belt (9) to make
a particle board. In novel design, the chute (6) is magnetic or can be magnetized. It is constructed as an electromagnet. Alternatively it is a
permanently-magnetic material, being especially magnesium-neodymium based. The angle of the chute (alpha ) is adjustable.

Abstract (de)
Eine Vorrichtung zum Streuen von Streugut (2), insbesondere von Holzspänen, Holzfasern oder ähnlichem, zu Streugutmatten mit einem Streuband
(9) und einem Streugutbunker (3) mit einer Austragsvorrichtung (5) zum Aufstreuen des Streugutes (2) auf das Streuband (9), in deren Bereich eine
in einem Winkel ± zur Horizontalen (H) angeordnete Rutsche vorgesehen ist, zeichnet sich dadurch aus, dass die Rutsche (6) magnetisch oder
magnetisierbar ist.
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